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W odpowiedzi na interpelacjg wniesionqpodczas LXVII sesji Rady Miasta Wloclawek pzez Paniq

w sprawie nawiezchni boiska do koszyk6wki na osiedlu Leopoldowo informuiq, 2e w planach

inwestycyjnych miasta caly czas analizowane sq mo2liwo6d modernizacji obiekt6w sportowych, kt6re

wymagalqodSwie2enia i pprawy warunk6w kozystania. Boiska sportowe na pszczeg6lnych osiedlach

daj4 perspektywq wsp6lnego spqdzania czasu wolnego i roanijania pasji dzieci i mlodzieiy

zamieszkujqcych na danym terenie. Je2eli sytuacja ekonomiczna paloli bgdziemy starali sig

sukcesywnie zwigkszai Srodki na poprawg jako56 i estetyki og6lnodostgpnych boisk sportowych

zlokalizowanych w granicach administracyjnych miasta Wloclawek.


